

**11/27/2022 Pastor Bob Sermon Topic**  
**Credit Where Credit is Due**

**Titus 3:3-8**

**11/27/2022 Announcements**

**1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.**

Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.



2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.
3. The ongoing Growing Sunday School Class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. Class is held from 9:30 to 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at [robthetans@gmail.com](mailto:robthetans@gmail.com) for any questions.
4. FPO (Faith Pledge Offering) is dedicated to our supported Global Missionaries' ministry. The total budget for this year is \$49,735, and \$45,279 has been received as 11/22. If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" on your check. Please pray for our Global Missionaries and the FPO ministry.
5. 2022 Operation Christmas Child - Build Shoeboxes Online—Praise the Lord that we were able to meet our goal of packing 200 "in-person" shoeboxes. If you would like to help with the shipping costs of the shoeboxes, you can place your donation in the Operation Christmas Child Offering Box in the lobby. Please make checks payable to Samaritan's Purse. Prayerfully consider helping us to meet our goal of making 150 shoeboxes online. You can make a shoebox online for a donation of \$25 (\$10 for shipping, \$15 for gifts). Building your shoebox online through our RCCC Operation Christmas Child link below will help us keep track of all the shoeboxes we are making. Our deadline to reach our goal is December 31. Praise the Lord that 37 online shoeboxes have been made already. <https://build-a-shoebox.samaritanspurse.org/view/7f5bc908-0938-4651-9e7a-5bc3cf683a77>
6. The Church Council would like to share the names of the 2023-2024 Deacon Candidates. Secretary - Eric Yip, Comptroller - Roy Chen, Mandarin Ministry - Sam Lin and Jian Zhu, Global Missions - Wendy Chow, Children's Ministry - Kaili Sawyer, General Affairs - Wen Jian Huang, Facility - Ka-Kit Wong. Please keep these deacon candidates in your prayers.
7. For details of the 12/4 Church's Annual Congregational Meeting, please see insert.
8. The RCCC Christmas Cantata will be held on Dec 11 at 10 AM. Please invite families and friends to come.

**Youth Announcements**

1. **Friday Youth Group**—Join us on this Friday, December 2, at 7:30 p.m. Our topic will be about the Advent/Christmas season. We will also be celebrating our November and December birthdays.
2. **New Youth QT Plan -Advent - 11/29-12/2** For centuries, Christians around the world have used the four weeks leading up to Christmas to prepare themselves for the celebration of Jesus' birth. It's a time when we observe His first coming while we also look forward to His second coming. This 4-day plan will focus on hope, peace, joy, and love. To join this plan, contact Pastor Jerry.
3. **Wednesday Youth Prayer**—Join us for prayer on this Wednesday, November 30, at 7 p.m. through Zoom
4. **Youth Sunday School - In-Person and Online** – Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
5. **Save the Date - M-Fuge Youth Mission Trip - July 3-8, 2023**  
**Place:** North Greenville University (South Carolina)  
**Camp Fee:** \$354 Registration will start in early December.

**CHILDREN'S INFO. (PRESCHOOLER - 5<sup>TH</sup> GRADE)**

1. The RCCC Children's ministry offers in-person Sunday school and Sunday worship - There are no on-line classes at this time. Starting in Sept, the Children's department began a new preschool class for 3 & 4 year-olds at 9:30 am on Sundays. This means we now have full service classes for children ages 3 and up to 5th grade. The Awana program returned after summer break on Sept 9th. We are so happy to welcome everyone back. All children's programs are in the old building.

**Upcoming Sermon**

12/4/2022

Pastor Rob

## 11/27/2022 華語堂陳百鍊傳道

### 證道題目

#### 大喜的信息

#### 路加福音 2:8-20

### 11/27/2022 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳煌輝傳道主講：「你的名在全地何其美！」。12/4 張牧師主講：「人生最高的境界」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 《古德恩系統神學》課程：每周二 7:30-8:30pm 張牧師講課。Zoom: 919-377-2475 password: 24680。錄影/音，見 [www.raleighccc.org/main/systematic-theology/](http://www.raleighccc.org/main/systematic-theology/)。11/29 #38: 成聖。
5. 教會的信心奉獻 ( FPO-Faith Pledge Offering ) 是專門用於支持我們在全球的宣教士的事工。今年的信心奉獻預算為 \$49,735，至今 ( 11/22 ) 收到 \$45,279。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上注明。請為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
6. 2023-2024 年的執事候選人: 文書—葉錦波，財務—陳紀渝，兒童—王凱利，中文堂—林聖貴、朱儉，宣教—李麗雲，總務—黃文建，設備—王家傑 請在禱告中記念他們。
7. 有關 12/4 教會年度會員大會詳情，請看夾頁。
8. 冬季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)將於 12 月 4 日開始，課程如下，Zoom 的 Passcode 均為 24680  
聖經概覽 ( 1: 聖經概覽 - 2: 聖地亞哥 ) A206 室 Zoom: 894 4900 5629  
羅馬書 A122 室 Zoom: 868 8823 9320  
創世記(1) (涵蓋創 12-26 章) A213 室 Zoom: 826 6821 5312
9. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。
10. Christmas Cantata 訂於 12/11 早上 10:00 舉行，歡迎弟兄姊妹邀請家人和朋友參加。
11. Operation Christmas Child—感謝弟兄姊妹，青少年完成製作了 200 個裝有禮品/用品的實體鞋盒目標。如果您願意幫忙支付鞋盒的運費，您可以放在大堂 Operation Christmas Child 的捐款箱。支票抬頭請寫 Samaritan's Purse。請幫助我們的學生完成製作 150 個裝滿禮物的線上鞋盒。您可以在線上製作鞋盒，建議捐款 \$25 ( 運費 \$9，禮品 \$16 )。經由我們的 RCCC Operation Christmas Child 鏈接 線上 <https://build-a-shoobox.samaritanspurse.org/view/7f5bc908-0938-4651-9e7a-5bc3cf683a77> 製作您的鞋盒，將幫助我們追蹤製作線上鞋盒的情況。截止日期是 12 月 31 日。感謝主! 37 個鞋盒已經在線上製作了。

## 青少年事工報告

1. 青少年團契星期五聚會—歡迎參加 12/2 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們的主題是“ the Advent/Christmas season”。我們也有 11/12 月的慶生會。
2. 新的青少年靈修計劃—Advent— 11/29-12/2—幾個世紀以來，世界各地的基督徒都會在聖誕節前的四個星期為慶祝耶穌的誕生做準備。這是他第一次降臨的時候，同時我們也期待著他的第二次降臨。這個為期 4 天的計劃將專注於希望、平安、喜悅和愛。請聯繫 Jerry 牧師來參加這個計劃。
3. 週三青少年線上禱告會—歡迎參加我們 11/30 週三晚上 7:00 經由 Zoom 舉行的禱告會。
4. 青少年實體和線上主日學—我們已經開始新的青少年主日學課程，包括短時間的敬拜。歡迎參加每個主日 9:30-10:55 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 預留時間—M-Fuge 青少年短宣—7/ 3-8, 2023  
地點：North Greenville University ( South Carolina )  
費用：\$354 . 12 月初報名。

## 兒童事工報告

1. 兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。

地點在舊堂，課程如下：

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm

周五 AWANA 課程已從 9/9 重新開始。

### 請為下週主日講員代禱

日期	華語	粵語	英語
12/4/2022	張麟至牧師		Rob 牧師

華語成人主日學課程 2022 秋季班(9/4-11/27)11:15am – 12:30pm		
課程	教室	Zoom ID
(華)主日福音的宴席	粵語崇拜堂	831 4510 6230
(華)聖經概覽(3)	A206	894 4900 5629
(華)創世記(1)	A213	826 6821 5312
(華)加拉太書	A122	868 8823 9320

## 11/27/2022 粵語堂洪善丰弟兄

### 證道題目

「因為昨夜……」

使徒行傳 27 : 13-26

### 11/27/2022 報 告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳煌輝傳道主講：「你的名在全地何其美！」。12/4 張牧師主講：「人生最高的境界」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 《古德恩系統神學》課程：每周二 7:30-8:30pm 張牧師講課。Zoom: 919-377-2475 password: 24680。錄影/音，見 [www.raleighccc.org/main/systematic-theology/](http://www.raleighccc.org/main/systematic-theology/)。11/29 #38: 成聖。
5. 教會的信心奉獻 ( FPO-Faith Pledge Offering ) 是專門用於支持我們在全球的宣教士的事工。今年的信心奉獻預算為 \$49,735，至今 ( 11/22 ) 收到 \$45,279。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上注明。請為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
6. 2023-2024 年的執事候選人: 文書—葉錦波，財務—陳紀渝，兒童—王凱利，中文堂—林聖貴、朱儉，宣教—李麗雲，總務—黃文建，設備—王家傑 請在禱告中記念他們。
7. 有關 12/4 教會年度會員大會詳情，請看夾頁。
8. 冬季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)將於 12 月 4 日開始，課程如下，Zoom 的 Passcode 均為 24680  
(1) 中國基督教史 圖書館及 Zoom  
(2) 福音班 A134 教室  
(3) 明白神的旨意 A136 教室 及 Zoom
9. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。
10. Christmas Cantata 訂於 12/11 早上 10:00 舉行，歡迎弟兄姊妹邀請家人和朋友參加。
11. Operation Christmas Child—感謝弟兄姊妹，青少年完成製作了 200 個裝有禮品/用品的實體鞋盒目標。如果您願意幫忙支付鞋盒的運費，您可以放在大堂 Operation Christmas Child 的捐款箱。支票抬頭請寫 Samaritan's Purse。請幫助我們的學生完成製作 150 個裝滿禮物的線上鞋盒。您可以在線上製作鞋盒，建議捐款 \$25 ( 運費 \$9，禮品 \$16 )。經由我們的 RCCC Operation Christmas Child 鏈接 線上 <https://build-a-shoobox.samaritanpurse.org/view/7f5bc908-0938-4651-9e7a-5bc3cf683a77> 製作您的鞋盒，將幫助我們追蹤製作線上鞋盒的情況。截止日期是 12 月 31 日。感謝主! 37 個鞋盒已經在線上製作了。

## 青少年事工報告

1. 青少年團契星期五聚會—歡迎參加 12/2 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們的主題是“ the Advent/Christmas season”。我們也有 11/12 月的慶生會。
2. 新的青少年靈修計劃—Advent— 11/29-12/2—幾個世紀以來，世界各地的基督徒都會在聖誕節前的四個星期為慶祝耶穌的誕生做準備。這是他第一次降臨的時候，同時我們也期待著他的第二次降臨。這個為期 4 天的計劃將專注於希望、平安、喜悅和愛。請聯繫 Jerry 牧師來參加這個計劃。
3. 週三青少年線上禱告會—歡迎參加我們 11/30 週三晚上 7:00 經由 Zoom 舉行的禱告會。
4. 青少年實體和線上主日學—我們已經開始新的青少年主日學課程，包括短時間的敬拜。歡迎參加每個主日 9:30-10:55 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 預留時間—M-Fuge 青少年短宣—7/ 3-8, 2023  
地點：North Greenville University ( South Carolina )  
費用：\$354 . 12 月初報名。

## 兒童事工報告

1. 兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。  
地點在舊堂，課程如下：  
實體兒童主日學: 9:30-10:45am  
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm  
周五 AWANA 課程已從 9/9 重新開始。

### 請為下週主日講員代禱

日期	華語	粵語	英語
12/4/2022	張麟至牧師		Rob 牧師

### 華/粵語成人主日學課程 2022 秋季班(9/4-11/27)11:15am – 12:30pm

課程	教室	Zoom ID
(粵) 福音班	A134	
(粵) 現今的教會事奉	教會圖書館	854 6433 7540
(粵) 以西結書	A136	